
Fra: heine fyllingsnes <heinefy@hotmail.com> 
Sendt: onsdag 15. februar 2017 15.56 
Til: Ingrid Bjørge Pedersen 
Emne: SV: Vedrørende søknad om tilbygg/påbygg på Fyllingsnes 
 

 
Hei  
Dette var dumt , er det ikkje mulighet å gjere det på ein lettare måte ? 
 Eg vil jo påpeike at nabo har samtykket til tiltaket . 
Tiltaket kjem heller ikkje i konflikt med strandsonen ,  det ligger i boligområde og det blir 
heller ikkje fleire boenheter . 
Dette er jo ein bolig i dag som kunde ville bygge på , men eg som byggmester fraråde å 
bygge på eit lite tilbygg p.g.a det estetiske . 
Ser at størrelsen er stor i forhold til eksisterende hus, men lofte skal  ikkje innredes no  så 
meiner det arealet ikkje skal vere med . kan evt sende inn ein tillegg søknad når det skal 
innredes . 
Sett på utnytting av tomten så er det mye å gå på . 
Fint om du kan ringe meg i morgen på 91919156  
 
 

 
Frå: Ingrid Bjørge Pedersen <Ingrid.Bjorge.Pedersen@lindas.kommune.no> 
Sendt: 15. februar 2017 08:57 
Til: heinefy@hotmail.com 
Emne: Vedrørende søknad om tilbygg/påbygg på Fyllingsnes  
  
Hei Heine, 
Jeg har gått litt grundigere igjennom søknaden. Jeg ser jeg dessverre overså at det må søkes 
dispensasjon i fra plankravet i kommuneplanen. Tiltaket er for stort til å oppfylle fritaket. 
Får du det sendt inn i dag kan jeg oversende den på høring i dag og. 
  
  
Mvh 
Ingrid Pedersen 
Byggesak 
Lindås Kommune 
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